
PROTOKÓŁ Nr XXXIII/2012 
z przebiegu XXXIII sesji Rady Miasta Dęblin  

w dniu 27 września 2012 roku 
_______________________________________________________________________________ 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta.  
Czas trwania sesji: godz. 900 – 1205. 
Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 
W sesji wzięło udział 14 radnych. Nieobecny: Waldemar Warenica. 
 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak, który 
przywitał zebranych. Listy obecności: radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych oraz 
zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu.  
 
Ad. pkt 2.  
Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że do porządku sesji, który otrzymali radni 
wprowadza autopoprawkę poprzez dodanie punktów: - 5a dotyczącego rozpatrzenia uchwały  
w sprawie wyrażenia poparcia dla utworzenia na terenie Miasta Dęblin Parku Przemysłowego Air  
& Dęblin Industrial Park, oraz punktu 6l z uchwałą w sprawie wyrażenia woli nieodpłatnego 
przejęcia w formie darowizny na rzecz Miasta Dęblin nieruchomości Skarbu Państwa. 
 
Burmistrz Miasta – Stanisław Włodarczyk zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 6k 
dotyczącego rozpatrzenia uchwały w sprawie podziału miasta Dęblin na okręgi wyborcze.  
W uzasadnieniu poinformował, że po przekazaniu projektu radnym i zarządom osiedlowym wpłynęło 
kilka uwag, które trzeba rozpatrzyć, a ponieważ jest jeszcze czas na podjęcie uchwały, poprosił  
o zgłaszanie ewentualnych uwag lub wniosków na piśmie do Sekretariatu Urzędu Miasta, do dnia  
5 października.  
Wniosek został poddany pod głosowanie. W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” wnioskiem 
było 14 radnych, jednogłośnie. Wniosek uzyskał akceptację. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad XXXIII sesji  Rady Miasta: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 
4. Zapytania, interpelacje i wnioski. 
5. Informacja o inicjatywie utworzenia Parku Przemysłowego na terenie miasta.  

a) Uchwała w sprawie wyrażenia poparcia dla utworzenia na terenie Miasta Dęblin Parku 
Przemysłowego Air & Dęblin Industrial Park. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  
a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2012 r. 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 
c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie realizacji zadania 

pod nazwą „Modernizacja chodnika w ul. Towarowej w Dęblinie”; 
d) oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta Dęblin przyjętego uchwałą Nr XV/78/2003 Rady Miasta Dęblin z dnia 7 lipca 2003 r. 
oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego; 

e) przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Dęblin; 

f) zamiany działek przy ul. Ks. Hładuniaka, ul. Cypriana Kamila Norwida i ul. Chabrowej  
w Dęblinie; 

g) nabycia działki nr 4052 położonej w Dęblinie przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków; 
h) nabycia działek nr 9, nr 11, nr 12 i nr 16 położonych w Dęblinie w obrębie nr 6; 
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i)  sprzedaży działek nr 4103/16, nr 4117/12, nr 4117/13 i nr 4117/14 w drodze bezprzetargowej 
przy ul. Żwirki i Wigury w Dęblinie; 

j) określenia granic osiedli na obszarze miasta Dęblin; 
k) wyrażenia woli nieodpłatnego przejęcia w formie darowizny na rzecz Miasta Dęblin 

nieruchomości Skarbu Państwa. 
7. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
8. Zatwierdzenie protokółu z XXXII sesji Rady Miasta. 
9. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak poinformował o swojej pracy między sesjami,  
od 6 do 26 września br.: 

� 10 września – uczestniczyłem w odsłonięciu tablicy pamiątkowej na Lotnisku przy ul. Florera 13 
poświeconej pobytowi w tym budynku poetki Marii Pawlikowskiej Jasnorzewskiej. 
Organizatorem była Lokalna Organizacja Turystyczna Powiśle. 

� 15 września – uczestniczyłem w spotkaniu z okazji Dni Działkowca organizowanego przez 
Zarząd Rodzinnego Ogrodu Działowego „Wizun” przy ul. 15 PPWilków”. Uroczystość wiązała 
się z 30 rocznicą istnienia Ogrodu. 

� 19 września - pełniłem dyżur w Biurze Rady Miasta. 

� 21 września – uczestniczyłem w uroczystej promocji oficerskiej; promowanych było  
47 studentów na pierwszy stopień oficerski; promocji dokonał generał Lech Majewski.  

� 21 września – uczestniczyłem wspólnie z Zastępcą Burmistrza Grażyną Maziarek w spotkaniu 
autorskim z poetką i pisarką Martą Fox w filii Miejskiej Biblioteki Publicznej na osiedlu Wiślana. 

� 25 września – uczestniczyłem we wspólnym posiedzeniu wszystkich stałych komisji Rady Miasta 
mającym na celu zaopiniowanie materiałów na dzisiejszą sesję. 

� Do Biura Rady Miasta wpłynęła informacja o działaniach Lubelskiego Zespołu Parlamentarnego 
dotyczących zachowania Zakładów Azotowych w Puławach; informacja ta jest wynikiem 
przekazania naszej uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego planów Ministerstwa 
Skarbu Państwa związanych z przejęciem Zakładów Azotowych w Puławach przez Zakłady 
Azotowe w Tarnowie. 

� Do Biura Rady Miasta wpłynęło pismo Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 
kierowane do Rady Miasta. Pani Dyrektor Ośrodka z nauczycielami, uczniami i rodzicami 
dziękują za nadanie imienia Ośrodkowi oraz proszą o wsparcie inicjatywy ufundowania sztandaru 
i tablicy pamiątkowej. 

 

Burmistrz Miasta Stanisław Włodarczyk przedłożył informację o swojej pracy w okresie  
od 7 września do 27 września 2012 r. 

Przygotowane zostały projekty uchwał na dzisiejszą sesję Rady Miasta, w tym analiza 
zagospodarowania przestrzennego miasta a ponadto: 

� 9 września – brałem udział w Dożynkach Powiatowych, które odbyły się na stadionie w Ułężu. 

� 9 września – odbył się IX Bieg Orląt Dęblin 2012. Są to zawody dla osób niepełnosprawnych 
organizowane przez Stowarzyszenie DISON. W imprezie uczestniczyła Zastępca Burmsitrza 
Miasta – Grażyna Maziarek. 

� 15 września – brałem udział w obchodach 30-lecia ogródków działkowych WIZUN. 

� 20 września – brałem udział w spotkaniu integracyjnym seniorów z Dęblina, Ryk, Stężycy  
i Garbatki organizowanym przez Klub Seniora z Dęblina. 
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� 20 września – byłem z wizytą w Ministerstwie Transportu w sprawie lotniska cywilnego  
w Dęblinie. Nasz wniosek o ujęcie lotniska w Dęblinie w rozporządzeniu określającym lotniska 
wojskowe do współużytkowania z lotnictwem cywilnym jest rozpatrywany, ale będzie to długi 
okres czasu. Wskazano nam inną możliwość na drodze indywidualnego wystąpienia, stąd 
wprowadzony projekt uchwały na dzisiejszą sesję.  

� 21 września – brałem udział w promocji oficerskiej w Wyższej Szkole Oficerskiej Sił 
Powietrznych; promowanych zostało 47 podporuczników. Promocji dokonał Dowódca Sił 
Powietrznych gen. Lech Majewski. 

� 21 września – ogłoszony został przetarg na obsługę bankową budżetu miasta oraz miejskich 
jednostek organizacyjnych. Oferty można składać w terminie do 11 października br., do godz. 
10.30. 

� Od 10 września ruszyły zajęcia na basenie WSOSP dla uczniów szkół podstawowych, gimnazjów 
i liceum prowadzonych przez miasto Dęblin, w ramach projektu dofinansowanego przez 
Ministerstwo Sportu. Realizacja projektu będzie trwała do końca listopada br. 

� Rozstrzygnięte zostały przetargi na budowę wymiennikowni ciepła w budynkach Przedszkola  
nr 4 i Przedszkola nr 3 (obiekt na os. 15 PPWilków). Na Przedszkole nr 4 wpłynęło 5 ofert  
w kwotach brutto od 81.180 zł do 116.850 zł. Wybrana została oferta Zakładu Usług 
Technicznych Energetyki Cieplnej „Zutec” Sp. o.o. z Radomia.  Na Przedszkole nr 3 wpłynęło 
również 5 ofert w kwotach brutto od 62.914,50 zł do 98.400 zł. Wybrana została oferta Zakładu 
Usług Technicznych Energetyki „Zutec” Sp. z o.o. z Radomia. Umowy zakładają realizację 
przedsięwzięć do końca października br. 

� Zakończone zostało układanie nawierzchni asfaltowej na ul. Wolności (460 m) i na ul. 
Partyzantów (351 m). Zadanie zostało odebrane. Wykonawcą była firma „FEDRO” Osieck, 
wybrana w przetargu za kwotę 267 514,11 zł. Inwestorem był powiat rycki z dofinansowaniem 
miasta Dęblin w wysokości 130.000 zł. 

 
Ad. pkt 4. 
Zapytania, interpelacje i wnioski. 

� Radny Krzysztof Karbowski podał wnioski: 
− spowodować usunięcie dwóch uschniętych drzew; jedno przy ulicy Mickiewicza 47, 

natomiast drugie przy ulicy Podchorążych po prawej stronie przed mostem na rzece Wieprz; 
drugie drzewo stanowi niebezpieczeństwo ze względu na całkowitą degradację; 

− spowodować usunięcie dzikiego wysypiska śmieci utworzonego na skarpie wyspy zespołu 
parkowo-pałacowego; 

− spowodować ustawienie znaku „stop” przy skrzyżowaniach ulic: Skotnickiego i Bobrowskiej 
z ulicą Kocką, zjazdu z parkingu Intermarche i ulicy Rynek z ulicą Niepodległości, ulicy 
Lotników Polskich i parkingu przy Placu Orląt Dęblińskich oraz ul. Śląskiej z ul. 
Dęblińską(?);       

− spowodować refundację poniesionych nakładów finansowych dla grupy znakarskiej 
działającej przy Oddziale Puławskim PTTK, która w bieżącym roku przeprowadziła odnowę 
wszystkich szklaków pieszych na terenie miasta Dęblin; 

− spowodować usunięcie z drogi rowerowej położonej przy ulicy Lipowej, od skrzyżowania  
z ulicą 1 Maja, słupków TPSA; 

− spowodować umieszczenie questu dęblińskiego w tzw. paszporcie określającym elementy 
krajoznawcze na bursztynowym szlaku oraz zdementowania faktu w zamieszczonej 
publikacji „Wyprawa odkrywców”, iż pierwszy quest został przeprowadzony w Puławach, co 
jest nieprawdą. 

− spowodować zatrudnienie pracownika w Oddziale Placówki PCK w Dęblinie, czyli stworzyć 
etat z udziałem środków finansowych miasta; 

− wmurować w dniu 11 listopada br. w elewację frontową Ratusza Miasta tablicę pamiątkową 
poświeconą pamięci Michała Sochackiego uczestnika powstań narodowych 1831-1863, który 
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był ojcem honorowego obywatela Augusta Sochackiego i któremu mija w obecnym roku 
dwustulecie urodzin i setna rocznica śmierci; 

− spowodować odtworzenie zlikwidowanego przystanku PKS „na żądanie” przy ul. Stawskiej 
w sąsiedztwie zamrażalni. 

� Przewodniczący Zarządu Osiedla Podchorążych – Krzysztof Potocki – podziękował za 
pozytywną odpowiedź na wniosek radnego Kleczkowskiego odnośnie ogrodzenia placu zabaw na 
osiedlu Podchorążych oraz wnioskował o:  
− uprzątnięcie poboczy drogi przy ul. Podchorążych; 
− wykonanie łącznika od przejścia od strony baraków mieszkalnych do ulicy Podchorążych; 
− wykonanie wysepki przystankowej przy przystanku autobusowym na ul. Podchorążych lub 

przeniesienie zatoczki; 

� Wiceprzewodniczący Rady Miasta – Waldemar Chochowski w imieniu mieszkańców bloku 
41 na osiedlu Wiślana prosił o interwencję wobec rodziny mieszkającej w lokalu komunalnym; 
jedna z rodzin powoduje stałe zagrożenie dla mieszkańców bloku; w ciągu roku czasu były trzy 
interwencje strażackie, w jednym przypadku do pożaru, a w dwóch do nieumiejętnego 
podłączenia butli gazowej i ulatniającego się gazu. 

 
Ad. pkt 5. 
Informacja o inicjatywie utworzenia Parku Przemysłowego na terenie miasta.  
a) Uchwała w sprawie wyrażenia poparcia dla utworzenia na terenie Miasta Dęblin Parku 

Przemysłowego Air & Dęblin Industrial Park. 

Na sesji obecny był pan Wojciech Dziewulski - kanclerz Kresowej Fundacji Edukacyjnej 
„Europa ”, który zwrócił się do Rady Miasta z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad sesji 
tematyki związanej z udzieleniem przez Miasto wsparcia dla inicjatywy utworzenia Parku 
Przemysłowego. W przekazanym przez Fundację piśmie zawarty był projekt listu intencyjnego 
zawierającego ogólny zarys współpracy pomiędzy Miastem a Fundacją.  

Pan Dziewulski przedstawił prezentację multimedialną na temat koncepcji i strategii powstania 
Parku Przemysłowego na terenie miasta Dęblin.  

Park Przemysłowy zajmowałby teren w bezpośrednim sąsiedztwie lotniska o powierzchni 
ponad 27,5 ha, podzielony na 30 działek inwestycyjnych. Właścicielami terenu są osoby fizyczne, 
które odkupiły go od Agencji Mienia Wojskowego. Z powodu bliskości lotniska, braku planu 
zagospodarowania przestrzennego, grunty są trudne do zagospodarowania, w związku, z czym 
zwrócono się do Fundacji z prośbą o rozważenie zagospodarowania terenu i jego sprzedaży. 
Fundacja doszła do wniosku, że najlepszym rozwiązaniem będzie utworzenie na tym terenie parku 
przemysłowego, czyli zbiorowiska firm produkujących na tym terenie przedmioty i usługi.  Do 
takiego rozwiązania przyczyniły się małe odległości komunikacyjne od innych miast, mający 
powstać w przyszłości cywilny port lotniczy, duży węzeł kolejowy, bliskość dróg krajowych. 
Preferowane branże to: aviatechnika (produkcja części i zespołów do samolotów i śmigłowców; 
usługi remontowe z zakresu aviatechniki), ekoenergetyka (produkcja energii cieplnej i elektrycznej, 
produkcja urządzeń i usługi z zakresu energetyki OZE; produkcja i usługi z zakresu turbin 
wiatrowych, bioenergetyki, energetyki solarnej) i logistyka (magazynowanie, pakowanie, 
konfekcjonowanie; transport i spedycja; przeładunek i spedycja celna).  

 Pierwszą inicjatywą, jaka powstałaby w Parku byłby Inkubator Przedsiębiorczości, w którym 
byliby szkoleni nowi przedsiębiorcy i gdzie mogliby rozpocząć nową działalność. Inkubator będzie 
posiadał część produkcyjną (jednokondygnacyjną) około 1000 m2 (około 20 pomieszczeń 
produkcyjnych) i część biurowo-administracyjną (trzykondygnacyjną) około 1200 m2 powierzchni 
użytkowej (sale konferencyjne i szkoleniowe, zaplecze hotelowe i gastronomiczne; pomieszczenia 
biurowe).  

Następnie powstałoby Centrum Badawczo-Rozwojowe – w tym zakresie prowadzone są 
rozmowy z Politechniką Warszawską Wydział Mechaniczny Energetyki i Lotnictwa (Instytut 
Techniki Cieplnej) oraz Izbą Gospodarczą Energetyki i Ochrony Środowiska. Zostały rozpoczęte 
starania o dofinansowanie z działania 5.1 Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka  
w zakresie transferu i tworzenia nowych technologii. 
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Planowane jest powstanie elektrociepłowni opartej na OZE (Odnawialnych Źródłach Energii), 
pracującej dla powstałych na tym terenie firm, jak również Doświadczalnej Farmy Solarnej. Dla tych 
przedsięwzięć potrzebna jest aktualizacja studium zagospodarowania przestrzennego tego obszaru, 
ponieważ produkcja energii powyżej 100 kw musi być umieszczona w studium zagospodarowania. 
Doświadczalna Farma Solarna - to 4599 ogniw fotowoltanicznych, 1 MW mocy zainstalowanej, 
realizacja przy wsparciu WFOŚiGW oraz funduszy unijnych.  

Fundacja podjęła decyzję, że sama wykona całą infrastrukturę wewnętrzną, ale jednocześnie 
oczekuje od władz miasta ulg w podatku od nieruchomości dla inwestorów, bezpłatnego internetu, 
dostęp on line do tworzonego cywilnego portu lotniczego portu, możliwość zakupu taniej energii 
elektrycznej, energii cieplnej i wody oraz wydzielenia i budowy drogi dojazdowej do tego terenu.  
Fundacja chciałaby podpisać z Miastem list intencyjny z uwagi na starania o środki unijne oraz inne 
fundusze, które chciałaby pozyskać na finansowanie inwestycji realizowanych na terenie Parku. 
 
Burmistrz Miasta  poinformował, że radni otrzymali ostateczną wersję listu intencyjnego, który po 
akceptacji i podpisaniu byłby podstawą dalszej współpracy. Jest zdania, że kluczową sprawą dla tej 
inicjatywy jest doprowadzenie infrastruktury do tego terenu, poczynając od pobudowania drogi 
dojazdowej (która i tak jest potrzebna do mającego powstać w tym rejonie cmentarza komunalnego). 
Jeśli chodzi o ulgi, jest uchwała Rady zwalniająca z podatku na czas uzależniony od ilości osób 
zatrudnionych (obecnie po wejściu w życie nowego rozporządzenia będzie zaktualizowana, ale 
również uzależniona od liczby stworzonych miejsc pracy).  

Burmistrz powiedział, że popiera inicjatywę, zgadza się, że powinny być podejmowanie 
wspólne przedsięwzięcia informacyjne, marketingowe i powinna być współpraca przy tworzeniu 
Inkubatora Przedsiębiorczości, a na dzisiejszą sesję zostały przedłożone projekty uchwał dotyczące 
aktualizacji studium zagospodarowania przestrzennego.  

Na zakończenie Burmistrz  wnioskował o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia poparcia dla 
utworzenia na terenie Miasta Dęblin Parku Przemysłowego Air & Dęblin Industrial Park (projekt 
stanowi załącznik). 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
 
Głos zabrał radny Krzysztof Karbowski , który zadał pytanie, ile miejsc pracy w przyszłości 
mogłaby dać ta inicjatywa. 
 
Pan Dziewulski w odpowiedzi poinformował, że trudno jest obecnie oszacować, ile będzie 
zatrudnionych docelowo osób, ale do 2017 roku powinno być minimum około 100 osób i liczba ta 
zwiększałaby się wraz ze sprzedanymi terenami i rozpoczętymi inwestycjami. Przedstawiany projekt 
w części marketingowej trwa około 5 lat, natomiast w części inwestycyjnej około 15 lat, tak więc jest 
to proces długotrwały i bardzo ważne jest pozyskanie pierwszych inwestorów.  
 
Projekt uchwały był omawiany i opiniowany przez wszystkie komisje Rady Miasta. Opinia stałych 
komisji Rady była jednogłośnie pozytywna.  
 
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXIII/168/2012  w sprawie wyrażenia poparcia dla utworzenia 
na terenie Miasta Dęblin Parku Przemysłowego Air & Dęblin Industrial Park. Uchwała stanowi 
załącznik do protokółu. 
 
Prowadzenie sesji przejął Wiceprzewodniczący Rady – Witold Kleczkowski. 
 

  



str. 6 
Protokół Nr XXXIII sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 27 września 2012 r. 

Ad. pkt 6a. 
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2012 rok. 

Skarbnik Miasta – Kinga Barańska poinformowała, że w projekcie uchwały (stanowi załącznik) 
wprowadzono zmiany zmniejszające i zwiększające budżet na podstawie: aneksu z dnia 7 sierpnia 
2012 r. do umowy o dofinansowanie projektu pn. „Rewitalizacja centrum miasta Dęblin wraz  
z zespołem pałacowo-parkowym Wyższej Szkoły Oficerskiej Sił Powietrznych” oraz wewnętrznych 
decyzji i potrzeb: 
� na podstawie aneksu z dnia 7 sierpnia 2012 r. do umowy o dofinansowanie projektu pn. 

„Rewitalizacja centrum miasta Dęblin wraz z zespołem pałacowo-parkowym Wyższej Szkoły 
Oficerskiej Sił Powietrznych” zmniejszono budżet po stronie wydatków inwestycyjnych  
z przeznaczeniem na projekt „Rewitalizacja centrum miasta …” o kwotę 871.000 zł w dziale – 
Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdział – Pozostała działalność, 
współfinansowanego z budżetu środków europejskich. Dofinansowanie się nie zmieniło  
i wyniesie 10.000.000 zł, natomiast zmniejszyła się całkowita wartość projektu na kwotę 
17.395.602,92 zł.  

� z inicjatywy Burmistrza proponuje się dokonanie przeniesienia środków po stronie dochodów 
budżetowych między paragrafami nie powodujących zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta 
na kwotę 38.424  zł. 

� proponuje się zmniejszenie środków po stronie wydatków budżetowych: 
− w dziale – Transport i łączność, rozdział – Drogi publiczne gminne, zad. inwest. -

Modernizacja schodów na dojściu do przedszkola na os. Lotnisko o kwotę 8.000 zł, z powodu 
oszczędności powykonawczych; 

− w dziale – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdział – Pozostała działalność 
o kwotę 6.000 zł z powodu mniejszych niż szacowano na początku roku kwot dotacji 
przeznaczonych na realizację zadań z zakresu pożytku publicznego w drodze konkursu ofert; 

− w dziale – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdział – Oświetlenie ulic, placów 
i dróg, zadanie inwestycyjne - Budowa oświetlenia drogowego w ul. Żwirki i Wigury o kwotę 
7.000 zł, z powodu oszczędności powykonawczych; 

� proponuje się zwiększenie środków po stronie wydatków budżetowych: 
− w dziale – Rolnictwo i łowiectwo, rozdział – Izby rolnicze o kwotę 1.000 zł z powodu 

większych wpływów z podatku rolnego; 
− w dziale – Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektr., gaz i wodę, rozdział – 

Dostarczanie wody o kwotę 5.000 zł z powodu większego przewidywanego wykonania 
wydatków z tego zakresu; 

− w dziale – Transport i łączność, rozdział – Drogi publiczne powiatowe, zad. inwest. – 
Modernizacja chodnika w ul. Towarowej o kwotę 20.000 zł; 

− w dziale – Turystyka, rozdział – Pozostała działalność o kwotę 500 zł, z powodu większego 
przewidywanego wykonania wydatków z tytułu pokrycia kosztów zakupu paliwa dla WOPR; 

− w dziale – Gospodarka mieszkaniowa, rozdział – Gospodarka gruntami i nieruchomościami, 
wykupy gruntów i nieruchomości o kwotę 100.000 zł, ze względu na konieczność wykupów 
terenów pod budowę dróg (rejon ul. Okrzei); 

− w dziale – Działalność usługowa, rozdział – Cmentarze o kwotę 1.000 zł, z przeznaczeniem 
na wykonanie projektu remontu pomnika Stalag 307; 

− w dziale – Administracja publiczna, rozdział – Urzędy miast o kwotę 62.000 zł, ze względu 
na wzrost kosztów zużycia gazu i energii oraz usług; 

− w dziale – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdział – Ochotnicze 
straże pożarne o kwotę 15.000 zł, z przeznaczeniem na wydatki bieżące, na skutek wzrostu 
kosztów mediów; 

− w dziale – Obsługa papierów wartościowych i kredytów j.s.t., rozdział – Odsetki od kredytów 
i pożyczek o kwotę 100.000 zł z powodu wzrostu oprocentowania odsetek z tytułu obligacji  
i kredytów; 

− w dziale – Oświata i wychowanie o kwotę 466.000 zł, z przeznaczeniem na wydatki bieżące 
związane ze wzrostem składki rentowej ubezpieczenia społecznego oraz ze skutkami 



str. 7 
Protokół Nr XXXIII sesji Rady Miasta Dęblin w dniu 27 września 2012 r. 

podwyżki wynagrodzeń dla nauczycieli w następujących placówkach oświatowych: SOSW – 
80.000 zł, SP nr 2 – 43.000 zł, ZS nr 3 – 100.000 zł, ZS nr 4 – 60.000 zł, SP nr 6 – 15.000 zł, 
ZSO – 110.000 zł, MP nr 1 – 20.000 zł, MP nr 3 – 18.000 zł, MP nr 4 – 20.000 zł. 

� Ponadto przesunięto środki w wydatkach inwestycyjnych przedszkoli na: 
− Budowa przyłącza oraz węzła ciepłowniczego w MP nr 3 w Dęblinie (Filia) – 71.000 zł 

(zwiększenie o kwotę 11.000 zł po postępowaniu przetargowym). 
− Wymiana pokrycia dachowego na budynku MP nr 3 w Dęblinie – 10.000 zł (zmniejszenie  

o kwotę 50.000 zł). Inwestycję przesunięto na przyszły rok ze względu na konieczność 
zgromadzenia pełnej dokumentacji, tj. projekt techniczny, pozwolenie na budowę. 

− Budowa przyłącza oraz węzła ciepłowniczego w MP nr 4 w Dęblinie – 90.000 zł 
(zwiększenie o kwotę 40.000 zł po postępowaniu przetargowym). 

− w dziale – Ochrona zdrowia, rozdział – Lecznictwo ambulatoryjne o kwotę 30.000 zł na 
dotację dla SPZOZ z przeznaczeniem na remont dachu na budynku; 

− w dziale – Pomoc społeczna, rozdział - Dodatki mieszkaniowe o kwotę 70.000 zł, z powodu 
większej liczby składanych wniosków na wypłatę świadczeń niż zakładano na początku roku 
oraz zmiany kryterium dochodowego osób ubiegających się o dodatek; 

− w dziale – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdział – Rehabilitacja 
zawodowa i społeczna osób niepełnosprawnych o kwotę 4.000 zł, z przeznaczeniem na 
wydatki bieżące; 

− w dziale – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdział - Domy i ośrodki kultury, 
świetlice i kluby o kwotę 2.500 zł dla MDK w Dęblinie, z przeznaczeniem na zakup strojów 
dla zespołu „Dębliniacy”; 

− w dziale – Kultura fizyczna, rozdział – Pozostała działalność, zadanie inwestycyjne - Budowa 
ciągów pieszych w kompleksie boisk sportowych w os. Wiślana o kwotę 14.000 zł; 

� Dokonano przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między działami, 
rozdziałami i paragrafami nie powodującymi zmniejszenia i zwiększenia budżetu miasta na 
kwotę 834.420 zł – po autopoprawce. 

 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przystąpiono do dyskusji. 
 
Głos zabrał radny Krzysztof Karbowski , który zauważył, że zmniejszyła się kwota wydatkowana 
na rewitalizację centrum miasta i przypomniał, że wnioskował o uzupełnienie inwestycji rewitalizacji 
o zadania konieczne na ulicy Florera, natomiast w centrum miasta radny proponuje wymianę 
wszystkich hydrantów na stylowe. 
 

W odpowiedzi Burmistrz  poinformował, że jeśli chodzi o rewitalizację ulicy Florera - miasto 
nie może rewitalizować ulicy, która nie jest gminną (nie została przekazana miastu). Po za tym, jeśli 
projekt unijny został zaakceptowany, jego realizacja musi być w zakresie podanym w projekcie, 
natomiast oszczędzone środki na projekcie znaczą mniejszy kredyt, który miasto musi zaciągnąć. 
Jeśli chodzi o hydranty, w części centralnej miasta są stylowe, a poza centrum są zwykłe.   
    
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXIII/169/2012  w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 
budżetowej Miasta Dęblin na 2012 rok. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 6b. 
Uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta – Kinga Barańska poinformowała, że w wyniku dokonanych zmian w uchwale 
budżetowej na 2012 rok, dostosowano prognozę kwoty długu do aktualnego budżetu na 2012 rok.          
Projekt uchwały stanowi załącznik. 
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Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXIII/170/2012  w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 
finansowej. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 6c. 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie 
realizacji zadania pod nazwą „Modernizacja chodnika w ul. Towarowej w Dęblinie”. 

Burmistrz Miasta  poinformował, że udzielenie pomocy finansowej w kwocie 20 tys. zł na 
modernizację odcinka chodnika w ul. Towarowej (od ul. 15 PPWilków do ul. Staszica) przyczyni się 
do poprawy stanu zniszczonej nawierzchni chodnika, w wyniku, czego nastąpi poprawa warunków 
bezpieczeństwa przechodniów, w tym dzieci uczęszczających do szkoły. Projekt uchwały stanowi 
załącznik. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrał radny Krzysztof Karbowski , który zaproponował wykonanie wzdłuż całej 
ulicy Towarowej ciągu pieszo-rowerowego.  
 

W odpowiedzi Burmistrz  powiedział, że zgadza się i popiera propozycję radnego, co więcej, 
chciałby, aby droga była wybudowana, tak jak jest w projekcie opracowanym przez Zarząd Dróg 
Wojewódzkich z jezdnią 7 metrową z wjazdami, z chodnikiem po jednej stronie i po drugiej ze 
ścieżką rowerową z rondem na ulicy Wiślanej i oświetleniem. Cały czas podejmujemy działania, 
żeby ta inwestycja w takim zakresie była zrealizowana. Na jednej z sesji była podana informacja  
o wystąpieniu do Zarządu Dróg Województwa Lubelskiego o kompleksową modernizację drogi 801 
od Borowej, przez Dęblin, Stężycę do granic województwa, zgodnie z opracowaną dokumentacją 
techniczną. Wniosek był podpisany przez starostę, burmistrza Dęblina, wójta gminy Stężyca, 
przedsiębiorców z terenu powiatu. Miejmy nadzieję, że ta inwestycja zostanie wykonana  
w przyszłym okresie programowania środków unijnych, ale jest to perspektywa kilku lat, a obecnie 
są sugestie, żeby chodnik na tym odcinku ze względów bezpieczeństwa wykonać szybciej. Dodał, że 
jeśli inwestycja wojewódzka będzie realizowana, chodnik zostanie rozebrany, ale zostanie materiał  
w postaci kostki. 
 
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXIII/171/2012  w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie realizacji zadania pod nazwą „Modernizacja chodnika w ul. 
Towarowej w Dęblinie”. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 6d. 
Uchwała w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta Dęblin przyj ętego uchwałą Nr XV/78/2003 Rady Miasta Dęblin z dnia 7 
lipca 2003 r. oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – Krzysztof Kuropatwa poinformował, że 
stosownie do wymagań ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym raz w ciągu 
kadencji Rada Miasta powinna otrzymać informację na temat aktualności obowiązujących 
dokumentów planistycznych na terenie gminy. Poprzednia analiza studium była przedkładana Radzie 
w 2009 roku. Materiał, który jest załącznikiem do uchwały skupia się głównie na analizie dotyczącej 
studium, jego najbardziej widocznych elementów, które wymagają poważnego ponownego 
rozważenia i odpowiedzi, co dalej z terenami, które utraciły status zamkniętych, a jest ich ponad 
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100ha. Studium nie jest przepisem gminnym, natomiast jest głównym dokumentem wyznaczającym 
główne kierunki rozwoju w oparciu o które ustalane są plany miejscowe. Analiza studium, zgodnie  
z wymogami ustawy, została pozytywnie zaopiniowana przez Gminną Komisję Urbanistyczno-
Architektoniczną. Projekt stanowi załącznik. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrał radny Krzysztof Karbowski , który zauważył, że teren Balonna 
przeznaczony jest pod inwestycje, a w pierwotnych zapisach miał to być park pokoju, między innymi 
dlatego, że występował tam pochówek żołnierzy radzieckich zamordowanych w Twierdzy. Jeśli 
chodzi o obszar pradoliny Wieprza wzdłuż ulicy Spacerowej, zdaniem radnego, brak jest zapisów  
o zabudowaniach jednorodzinnych. 
 

W odpowiedzi Naczelnik Wydziału powiedział, że idea parku jest mu znana i jeśli kiedyś 
miasto będzie stać na jej realizację, trzeba wziąć pod uwagę pobliskie linie energetyczne zasilające 
miasto i sąsiednie gminy. 
 
Burmistrz  dodał, że rozumie zastrzeżenia o miejscach pochówku, ale takie sytuacje mogą mieć 
miejsce na połowie obszaru miasta; musimy uważać, żeby nie doszło do tego, że wszędzie będą 
miejsca pamięci i tablice pamiątkowe; z drugiej strony sam radny zadaje pytania, ile przybędzie 
miejsc pracy i jakie podejmowane są działania w celu przyciągnięcia przedsiębiorców. Jeśli na 
terenach przeznaczonych pod inwestycje zostaną odkryte szczątki ludzkie, nic nie stoi na 
przeszkodzie, aby przenieść je na teren cmentarza w miejsce upamiętniające śmierć osób nieznanych. 
Trzeba zaznaczyć, że teren, o którym mówił radny ma infrastrukturę, jest gminny i gotowy do 
inwestycji. Burmistrz jest zdania, że trzeba pogodzić pamięć i inwestycje - i we wszystkim mieć 
umiar. 
 
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXIII/172/2012  w sprawie oceny aktualności Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin przyjętego uchwałą  
Nr XV/78/2003 Rady Miasta Dęblin z dnia 7 lipca 2003 r. oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 6e. 
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – Krzysztof Kuropatwa poinformował, że 
stosownie do obowiązku określonego w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, 
powyższa uchwała poprzedzona została przeprowadzeniem oceny aktualności studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego, uwzględniającej zmiany, jakie nastąpiły  
w zagospodarowaniu przestrzennym miasta Dęblin oraz zmiany obowiązujących przepisów. Ocena 
powyższa wykazała konieczność dokonania aktualizacji uwarunkowań oraz zapisów Studium 
zgodnie z przepisami ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz konieczność 
dokonania jego aktualizacji. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXIII/173/2012  w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin. Uchwała 
stanowi załącznik do protokółu. 
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Ad. pkt 6f. 
Uchwała w sprawie w sprawie zamiany działek przy ul. Ks. Hładuniaka, ul. Cypriana Kamila 
Norwida i ul. Chabrowej w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej – Krzysztof Kuropatwa poinformował, że 
realizując zadania w zakresie gospodarki nieruchomościami, przedstawiany jest projekt uchwały  
w wyniku której przy ul. Ks.Hładuniaka miasto uzyska samodzielną działkę budowlaną, która 
wejdzie w zasób gminny. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXIII/174/2012  w sprawie zamiany działek przy ul. Ks. 
Hładuniaka, ul. Cypriana Kamila Norwida i ul. Chabrowej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik 
do protokółu. 
 
Ad. pkt 6g. 
Uchwała w sprawie nabycia działki nr 4052 położonej w Dęblinie przy ul. 15 Pułku Piechoty 
Wilków. 

Burmistrz Miasta poinformował, że projekt uchwały (stanowi załącznik) dotyczy przejęcia do 
majątku gminnego działki nr 4052 położonej przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków stanowiącą 
własność Starosty Ryckiego. Działka znajduje się nad Wisłą pomiędzy działką gminną, na której 
znajduje się siedziba Miejskiego Domu Kultury a drogą krajową 48. Na działce zgodnie  
z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego preferowane są usługi z zakresu rekreacji  
i turystki. Komunalizacja w/w działki ma na celu stworzenie dostępu do działki nr 4053, na której 
znajduje się Miejski Dom Kultury.  
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXIII/175/2012  w sprawie nabycia działki nr 4052 położonej  
w Dęblinie przy ul. 15 Pułku Piechoty Wilków. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 6h. 
Uchwała w sprawie nabycia działek nr 9, nr 11, nr 12 i nr 16 położonych w Dęblinie w obrębie  
nr 6. 

Burmistrz Miasta poinformował, że działki nr 9, nr 11, nr 12 i nr 16 położone w Dęblinie w obrębie 
6 (Osiedle Stawy) stanowią drogi gminne. Działki nr 9, 11, 12 tworzą drogę przez las do wsi 
Brzeziny. Natomiast działka nr 16 jest drogą do osiedla Stawy. Działki stanowią własność Skarbu 
Państwa reprezentowanego przez Starostę Ryckiego i komunalizacja ich ma na celu uregulowanie 
stanu prawnego pod istniejącymi drogami gminnymi. Projekt stanowi załącznik. 
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXIII/176/2012  w sprawie w sprawie nabycia działek nr 9,  
nr 11, nr 12 i nr 16 położonych w Dęblinie w obrębie nr 6. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
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Ad. pkt 6i. 
Uchwała w sprawie sprzedaży działek nr 4103/16, nr 4117/12, nr 4117/13 i nr 4117/14 w drodze 
bezprzetargowej przy ul. Żwirki i Wigury w D ęblinie. 

Burmistrz Miasta poinformował, że działki nr 4103/16, nr 4117/12, nr 4117/13 i nr 4117/14 
stanowią własność Miasta. Zgodnie z obowiązującym, po zmianie, planem zagospodarowania 
przestrzennego Wiślana-Żwica w Dęblinie, w/w działki leżą w terenach przeznaczonych pod 
zabudowę mieszkaniową. Działki nie mogą stanowić samodzielnych działek budowlanych gdyż są za 
małe, dlatego też mając na uwadze wystąpienie właścicieli zabudowanych działek przy ulicy Żwirki i 
Wigury o nabycie działek sąsiednich celem poprawienia warunków zagospodarowania swoich 
działek, zbycie działek gminnych jest zasadne. Sprzedaż działek nr 4103/16, nr 4117/12, nr 4117/13  
i nr 4117/14, przyniesie dochód do gminy w łącznej kwocie 19.544,70 zł  
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXIII/177/2012  w sprawie sprzedaży działek nr 4103/16,  
nr 4117/12, nr 4117/13 i nr 4117/14 w drodze bezprzetargowej przy ul. Żwirki i Wigury w Dęblinie. 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 6j. 
Uchwała w sprawie określenia granic osiedli na obszarze miasta Dęblin. 

Burmistrz Miasta poinformował, że projekt uchwały dotyczy uaktualnienia na dzień dzisiejszy 
uchwały, poprzez wprowadzenie w granice osiedli nowo nazwanych ulic, jak również wprowadzenie 
pełnych nazw ulic, zgodnie ze statutami osiedli. 
 
Komisja Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrał radny Karbowski , który jest zdania, że ulica Lotników Polskich powinna 
być podzielona i odcinek od bramy wjazdowej garnizonu powinien być w granicach osiedla Irena. 

Burmistrz  w odpowiedzi wyjaśnił, że niemal cała ulica znajduje się na terenie wojskowym  
a tylko około jej 50 metrowy odcinek znajduje się na terenie miasta; dodatkowo odcinek ten jest 
niezamieszkały (i nie będzie); tak, więc osiedle nie poniesie skutków ujemnych braku mieszkańców 
w swoich granicach.   
 
Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 13 radnych, przy 1 wstrzymującym się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXIII/178/2012  w sprawie określenia granic osiedli na obszarze 
miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 6k. 
Uchwała w sprawie wyrażenia woli nieodpłatnego przejęcia w formie darowizny na rzecz 
Miasta Dęblin nieruchomości Skarbu Państwa. 

Burmistrz Miasta poinformował, że projekt uchwały jest kolejnym projektem w kwestii 
uruchomienia cywilnego lotniska w Dęblinie. Miasto Dęblin, jako udziałowiec spółki, mającej na 
celu utworzenie cywilnego portu lotniczego w Dęblinie, czyni starania dotyczące przejęcia działek nr 
4080/70, 4080/17 i 4080/16 o powierzchni około 10 ha na potrzeby przedmiotowej inwestycji.  
Procedurę postępowania określa w takich przypadkach ustawa o gospodarowaniu niektórymi 
składnikami mienia Skarbu Państwa oraz o Agencji Mienia Wojskowego. Zgodnie z ustawą  
o lotniskach wojskowych, nieujętych w rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 24 grudnia 2008 r.  
w sprawie wykazu lotnisk wojskowych, które mogą być wykorzystane na potrzeby lotnictwa 
cywilnego przez inne podmioty niż jednostki organizacyjne podległe Ministrowi Obrony Narodowej 
lub przez niego nadzorowane, decydują wspólnie Minister Obrony Narodowej i minister właściwy do 
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spraw transportu. W związku z powyższym, w pierwszej kolejności należy zwrócić się z wnioskiem 
do Ministra Transportu o nieodpłatne przekazanie na rzecz gminy działek, będących obecnie 
własnością Skarbu Państwa. Wystąpienie to nie jest możliwe, bez uzyskania akceptacji Rady Miasta 
Dęblin. Nieodpłatne przekazanie może być formą darowizny, użyczenia lub długoletniej dzierżawy. 
Miasto zwraca się o darowiznę z przeznaczeniem na zorganizowanie cywilnego lotniska.  
 
Komisja Gospodarki Przestrzennej Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Ponieważ nie było chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” uchwałą było 14 radnych, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XXXIII/179/2012  w sprawie wyrażenia woli nieodpłatnego 
przejęcia w formie darowizny na rzecz Miasta Dęblin nieruchomości Skarbu Państwa. Uchwała 
stanowi załącznik do protokółu. 
 
Ad. pkt 7. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadał na zadane pytania i wnioski: 
� radnemu Krzysztofowi Karbowskiemu: 

− usunięcie dwóch uschniętych drzew; jedno przy ulicy Mickiewicza 47, natomiast drugie przy 
ulicy Podchorążych – wniosek zostanie przekazany do zarządcy drogi Zarządu Dróg 
Wojewódzkich o usunięcie drzew; 

− usunięcie dzikiego wysypiska śmieci utworzonego na skarpie wyspy zespołu parkowo-
pałacowego – na tym terenie trwają prace rewitalizacyjne i trzeba poczekać do ich 
zakończenia; 

− ustawienie znaku „stop” przy wjazdach na drogę krajową 48 – znaku „stop” nie można 
stawiać na każdy wniosek; o tym decydują fachowcy wykonujący projekt organizacji ruchu 
drogowego; wniosek radnego jest w kontekście ruchu rowerowego; obecnie wprowadzone są 
nowe przepisy ogólnie obowiązujące, stanowiące, że jeśli jest formalnie wydzielona droga 
rowerowa, to kierowca samochodu powinien przepuścić rowerzystę, natomiast sam radny 
może również napisać do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych o takie oznakowanie; 

− refundacja poniesionych nakładów finansowych dla grupy znakarskiej, która odnowiła znaki 
na szlakach – żadna organizacja nie zwracała się o zapewnienie środków, a dobry obyczaj 
nakazuje, że przed przystąpieniem do prac najpierw podpisuje się umowę a później ją 
realizuje. 

− usunięcie z drogi rowerowej słupków Telekomunikacji – wnioski o usunięcie były 
przekazywane przy odbiorze drogi, obecnie będzie ponowne wystąpienie do Zarządu Dróg 
Powiatowych; 

− umieszczenie questu dęblińskiego w paszporcie turystycznym – zostanie wystosowane pismo 
do lidera projektu o wprowadzenie questu; natomiast, jeśli chodzi o zdementowanie 
informacji o pierwszeństwie – nie będę dementował, nie mam wiedzy na ten temat; procedura 
jest taka, że jeżeli ktoś czuje się dotknięty lub uważa, że informacja wobec niego jest 
nieprawdziwa, to osoba ta powinna składać wniosek o sprostowanie a nie burmistrz; 

− zatrudnienie pracownika w Oddziale Placówki PCK w Dęblinie – prawdopodobnie więcej 
stowarzyszeń i organizacji chciałoby zatrudnić pracownika ze środków gminy; na takie 
zatrudnienie trzeba zabezpieczyć środki w budżecie; PCK jest stowarzyszeniem, a więc może 
występować o środki w ramach konkursów publicznych, ale niestety nie ma w nich 
możliwości finansowania zatrudnienia pracownika; 

− uczczenie urodzin i śmierci Michała Sochackiego – jeśli powstanie społeczny komitet  
i będzie realizował taką inicjatywę, to proszę bardzo; natomiast nigdzie nie ma zapisu 
(pierwszy raz spotkałem się z takim wnioskiem), ażeby miasto czciło ojca honorowego 
obywatela.  
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− odtworzenie zlikwidowanego przystanku PKS „na żądanie” przy ul. Stawskiej w sąsiedztwie 
zamrażalni – były już kilkakrotne wystąpienia w tej sprawie do Zarządu Dróg Powiatowych, 
ale jeszcze raz wystąpimy.  

� przewodniczącemu zarządu osiedla Podchorążych – Krzysztofowi Potockiemu:  
− uprzątnięcie poboczy drogi przy ul. Podchorążych – będzie wystąpienie w tej sprawie do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich; 
− wykonanie łącznika do ulicy Podchorążych – po zapoznaniu się z sytuacją w terenie, decyzja  

zostanie podjęta; 
− wykonanie wysepki przystankowej przy przystanku autobusowym na ul. Podchorążych –  

z lokalizacją przystanku w tym miejscu był problem, ponieważ w ogóle nie chciano 
usytuować przystanku na tym odcinku, dopiero po odnowieniu organizacji ruchu, wyrażono 
zgodę na lokalizację przystanku w miejscu, w którym znajduje się obecnie; natomiast przy 
budowie zatoczek wymagane są pozwolenia na budowę; mam nadzieję, że wejdzie do 
realizacji duży projekt modernizacyjny dróg wojewódzkich, w którym ujęta jest również ulica 
Podchorążych i przewidziane są zatoki autobusowe; 

� radnemu Waldemarowi Chochowskiemu: 
− wykwaterowanie rodziny z bloku 41 – problem jest znany, ale w tej chwili nie mamy lokalu, 

do którego moglibyśmy wykwaterować rodzinę, natomiast przy pozyskaniu lokalu trzeba 
będzie rodzinę przekwaterować, natomiast zagrożenie będzie wszędzie przy tak 
nieodpowiedzialnych ludziach, dlatego też zostaną podjęte działania ze strony służb 
socjalnych. 

 
Radny Krzysztof Karbowski powiedział, że jeśli chodzi o pamiątkową tablicę dla Michała 
Sochackiego, nie chodzi mu o to, że był to ojciec Augusta Sochackiego, ale przede wszystkim o to, 
że był to mieszkaniec osady Irena, który w tym roku obchodzi dwustulecie urodzin i stulecie śmierci; 
był uczestnikiem powstań narodowych 1831-1863; takiego bohatera, jak do tej pory nigdy nie 
uhonorowywano. Natomiast, jeśli chodzi o zajęcie się tą sprawą - do 11 listopada jest jeszcze czas, 
może to być również grupa społeczna. Radny wnioskuje, aby tablica była wmurowana w elewację 
Ratusza Miejskiego w dniu 11 listopada. 
 

W odpowiedzi Burmistrz  poinformował, że radny podał wniosek z terminami, dlatego też, 
jeśli Rada podejmie uchwałę o ufundowaniu i wmurowaniu w ścianę Ratusza tej pamiątkowej tablicy 
– burmistrz to wykona. 
 
Prowadzenie sesji przejął Przewodniczący Rady – Henryk Wiejak. 
 
Ad. pkt 8. 
Zatwierdzenie protokółu z XXXII sesji Rady Miasta. 

Ponieważ nie wpłynęły do protokółu z XXXII sesji Rady Miasta uwagi ani wnioski, przystąpiono do 
zatwierdzenia.  
W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem protokółu było 14 głosów, jednogłośnie. 
Rada Miasta przyjęła protokół z XXXII sesji Rady Miasta. 
 
Ad. pkt 9. 
Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta – Henryk Wiejak  zamknął 
obrady XXXIII sesji Rady Miasta Dęblin.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokółowała:  
 
Regina Rodzik  


